
Geachte raadsleden, 
  
De FNV heeft voor komende donderdag 15 december een nieuwe staking aangekondigd in het 
zorgvervoer. Hierdoor zullen inwoners van de gemeente Groningen opnieuw hinder ondervinden. 
Met de vervoerders is afgesproken dat het leerlingenvervoer en prioriteitsritten wel worden 
uitgevoerd. Andere planbare ritten worden alleen uitgevoerd als er voldoende personele capaciteit 
beschikbaar is. Bij het boeken van ritten wordt daarom overleg gevoerd met de reiziger of de reis op 
een andere tijd of dag kan worden uitgevoerd. Deze werkwijze is gelijk aan die van de vorige staking. 
Dit heeft bijgedragen aan het beperken van de rituitval. Het is aan een vervoerder niet toegestaan 
om extern personeel in te huren of personeel van andere bedrijven te benutten. Dit wordt gezien als 
stakingsbreking.  
  
De FNV is de enige stakende vakbond. Er is in het zorgvervoer inmiddels een nieuwe CAO afgesloten. 
De FNV stelt echter nog aanvullende eisen. De verwachting is niet dat die door de werkgevers 
worden gehonoreerd. Wellicht volgen er daarom in de toekomst meerdere stakingsdagen. 
  
We vinden dit bijzonder vervelend. Deze stakingen treffen onze meest kwetsbare inwoners.  
  
Met vriendelijke groet,  
Carine Bloemhoff en Inge Jongman 
 


